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Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De raadsfractie van D66 heeft op grond van artikel 39 van het reglement van orde op 25 juni 2021 
schriftelijke vragen gesteld over de situatie rond Villa Parkzicht te Steenwijk. Hieronder vindt u onze 
beantwoording.

Algemene inleiding: 

Voordat we antwoord geven op de gestelde vragen, vinden we het belangrijk eerst de context te 
schetsen waarbinnen deze situatie zich afspeelt. Het betreft hier zorg vanuit de Wet langdurige zorg 
(Wlz), waar het zorgkantoor in de eerste plaats stelselverantwoordelijk voor is. Dit heeft tot gevolg dat 
we als gemeente niet direct invloed hebben op de geboden zorg of huisvesting. Binnen de 
mogelijkheden die er wel zijn, willen we ons als gemeente maximaal inspannen voor de belangen van 
deze inwoners/ouders. 

Vraag 1: Is het College bekend met de hierboven geschetste situatie?

Ja, op het moment dat de schriftelijke vragen werden ingediend, kwamen ook de eerste signalen van 
ouders/mentoren bij de ambtelijke organisatie binnen. Op basis van deze signalen hebben we contact 
gezocht met de zorgaanbieder. De aanbieder geeft aan dat er onderzoek wordt gedaan of zij in staat 
zijn de huidige zorg in de toekomst te bieden en dat ouders geïnformeerd zijn over dit proces via een 
informatieavond. De aanbieder doorloopt een verkennende fase, waarin nog geen formeel besluit is 
genomen. De zorgaanbieder geeft aan de onrust die hierdoor bij de inwoners/ouders is ontstaan te 
begrijpen en zich bewust te zijn van haar verantwoordelijkheid richting hen.

Vraag 2:  Kan het College aangeven of ze haar inwoners en hun ouders gerust kan 
stellen? En hoe?

Nee, helaas kunnen wij de zorgen van deze inwoners/ouders niet volledig wegnemen, omdat wij als 
gemeente geen directe invloed hebben op de geboden zorg, huisvesting, of bedrijfsvoering. Richting 
de partijen die hiervoor wel aan zet zijn, komen wij op voor de belangen van deze inwoners/ouders. 
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Wij spannen ons er vooral voor in dat het proces met inwoners/ouders zorgvuldig wordt doorlopen. In 
het contact met de aanbieder geven we aan dat de situatie van deze inwoners ons raakt. Waar 
gewenst en mogelijk spannen we ons in om inwoners/ouders te ondersteunen, bijvoorbeeld in het 
leggen van contact met betrokken partijen en het verhelderen van informatie. 

Vraag 3: Is het College van mening dat ze een zorgplicht heeft naar de bewoners/ 
inwoners?

Nee, wettelijk gezien hebben wij geen zorgplicht, zoals hierboven toegelicht. De zorgplicht ligt bij de 
zorgaanbieder en het zorgkantoor. We zien het echter wel als onze taak om onze inwoners te 
ondersteunen in dit proces. Dat doen wij bijvoorbeeld door het aanbieden van onafhankelijke 
cliëntondersteuning. Dit is een specialist op het gebied van Wlz-zorg die op individueel niveau de 
belangen van inwoners/ouders behartigt, informatie en mogelijkheden voor hen op een rij zet en helpt 
in eventuele vervolgstappen of aanvragen. 

Vraag 4: Kan het College toezeggen dat ze zich in zal spannen om ervoor te zorgen dat de 
inwoners in Villa Parkzicht kunnen blijven wonen en aldaar zorg kunnen blijven 
ontvangen?

Ja, wij spannen ons in voor de belangen van deze inwoners/ouders. Maar toezeggen dat de inwoners 
van Villa Parkzicht daar kunnen blijven wonen en zij de zorg aldaar kunnen blijven ontvangen kunnen 
wij niet. Wij hebben hier geen directe invloed op. Wel spannen wij ons ervoor in om ouders in dit 
complexe proces te ondersteunen en mee te denken over passende oplossingen. 

Vraag 5:  Welke acties is het College van plan te gaan ondernemen?

In bovenstaande beantwoording heeft u onze inzet al terug kunnen lezen. Allereerst hebben we 
ouders verwezen naar een onafhankelijke cliëntondersteuner. Daarnaast gaan we zowel ambtelijk als 
bestuurlijk in gesprek met de zorgaanbieder, om te waarborgen dat een zorgvuldig proces met 
inwoners/ouders wordt doorlopen. We kijken mee met de ontwikkelingen en wat dit gaat betekenen 
voor de inwoners/ouders. Welke acties verder ondernomen worden is afhankelijk van de uitkomst van 
de verkennende fase waarin de zorgaanbieder zich bevindt. Gedurende dit proces onderhouden we 
contact met ouders/mentoren en de betrokken partijen over de situatie.  

Vraag 6:  Binnen welke termijn gaat het College contact opnemen met de bewoners, hun 
ouders, de Van Boeijen groep en Woonconcept inzake de oplossing?

Vanaf het moment dat de signalen over de situatie rondom Villa Parkzicht bij ons binnen kwamen, 
hebben wij contact met ouders/mentoren en betrokken partijen. Ter aanvulling willen we benoemen 
dat nog niet alle bewoners zelf op de hoogte zijn van de ontwikkelingen, in afwachting van een 
definitief besluit van de zorgaanbieder. Wel weten diens ouders of vertegenwoordigers over de 
ontwikkelingen. In vervolg op het eerste verkennende contact met betrokkenen zijn inmiddels 
afspraken over vervolg overleggen en contacten gemaakt. De ontwikkelingen rondom Villa Parkzicht 
blijven wij actief volgen.

Vervolg
De stappen die worden ondernomen staan bij de beantwoording op vraag 5 toegelicht. 


